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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2019/20:1423 Återställning av a-kassan till tidigare nivåer

Regeringen, tillsammans med samarbetspartierna, har genomfört omfattande 
förändringar av arbetslöshetsförsäkringen i två omgångar. Först höjdes grund- 
och takbeloppen kraftigt, sedan förlängdes ersättningstaket efter 100 
dagar. Riksdagens utredningstjänst (RUT) beräknar att den sammantagna 
effekten av dessa åtgärder är en höjning av jämviktsarbetslösheten om 0,69 
procentenheter (Dnr. 2020:611). Det motsvarar nästan 40 000 fler arbetslösa 
som direkt resultat av regeringens ”jobbpaket”.

I mitt län, Gävleborgs län, är 15 000 personer inskrivna vid 
Arbetsförmedlingen. En konkursvåg sveper över Sverige. 

Därför vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Har regeringen för avsikt att återställa höjningen av a-kassan till tidigare nivåer 
och när kommer det i så fall att göras?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-05-27
Besvaras senast
2020-06-03 kl. 12.00


